

PRAYERS

PRIÈRE

DAILY ROUTINE OF BUSINESS

AFFAIRES COURANTES ORDINAIRES

TABLING OF DOCUMENTS

DÉPÔT DE DOCUMENTS

Mr. Edwards, for Mrs. Landry, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-2911, 343-2912 and 343-2944 concerning the "Proud to be Canadian" project.—Sessional Paper No. 343-9/145C.

M. Edwards, au nom de M^{me} Landry, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n^{os} 343-2911, 343-2912 et 343-2944 au sujet du projet «Fierté d'être Canadien».—Document parlementaire n^o 343-9/145C.

Mr. Edwards, for Mrs. McDougall (St. Paul's), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-2607, 343-2622 and 343-2760 concerning Haitian workers in the Dominican Republic.—Sessional Paper No. 343-9/113C.

M. Edwards, au nom de M^{me} McDougall (St. Paul's), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n^{os} 343-2607, 343-2622 et 343-2760 au sujet des travailleurs haïtiens à la République Dominicaine.—Document parlementaire n^o 343-9/113C.

Mr. Edwards, for Mrs. McDougall (St. Paul's), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-2898 and 343-2992 concerning the diversion of water to the United States.—Sessional Paper No. 343-9/63H.

M. Edwards, au nom de M^{me} McDougall (St. Paul's), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n^{os} 343-2898 et 343-2992 au sujet de la dérivation des eaux vers les États-Unis.—Document parlementaire n^o 343-9/63H.

Mr. Edwards, for Mrs. McDougall (St. Paul's), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-2910 and 343-2997 to 343-3001 concerning the involvement by the government of Canada in the Three Gorges dam project in China.—Sessional Paper No. 343-9/156A.

M. Edwards, au nom de M^{me} McDougall (St. Paul's), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n^{os} 343-2910 et 343-2997 à 343-3001 au sujet de l'implication du gouvernement canadien dans le projet du barrage des trois Gorges en Chine.—Document parlementaire n^o 343-9/156A.

PRESENTING REPORTS FROM INTER-PARLIAMENTARY DELEGATIONS

PRÉSENTATION DE RAPPORTS DE DÉLÉGATIONS INTERPARLEMENTAIRES

Mr. Hicks, pursuant to Standing Order 34(1), presented the Seventeenth Report of the Canadian NATO Parliamentary Association respecting its participation at the Annual Session of the North Atlantic Assembly (NAA), held in Bruges, Belgium, from November 15 to 20, 1992.—Sessional Paper No. 343-8/500.

M. Hicks, conformément à l'article 34(1) du Règlement, présente le dix-septième rapport de l'Association parlementaire canadienne de l'OTAN sur sa participation à la Session annuelle de l'Assemblée de l'Atlantique Nord (AAN), tenue à Bruges (Belgique), du 15 au 20 novembre 1992.—Document parlementaire n^o 343-8/500.

PRESENTING PETITIONS

PRÉSENTATION DE PÉTITIONS

Pursuant to Standing Order 36, petitions certified correct by the Clerk of Petitions were presented as follows:

Conformément à l'article 36 du Règlement, des pétitions certifiées correctes par le greffier des pétitions sont présentées:

—by Mrs. Maheu, three concerning the Armenian genocide (Nos. 343-3602 to 343-3604);

—par M^{me} Maheu, trois au sujet du génocide du peuple Arménien (n^{os} 343-3602 à 343-3604);